
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 27, 17. desember 2024 (2023 - 
2025)/ Oslo/Ullevål Stadion 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Erik M. Unaas,  
Mia Larsen Sveberg, Sara Stokken Rott, Ole R. Jørstad, Astrid Strandbu, Marco 
Elsafadi, Sebastian Henriksen, Elisabeth Faret, Magnus Nedregotten, Åsmund 
Sæbøe og Kristin Kloster. 
 
Meldt fravær: Astrid Uhrenholdt Jacobsen  
 
Fra administrasjonen: Else-Marthe Sørlie Lybekk, Finn Aagaard og Magnus 
Sverdrup (referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 27 (2023-2025), 17. desember 2024,  
kl. 0900.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
Sak 200: Godkjenning av sakliste, innkalling, protokoller og referater 
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 22 (2023-

2025), 13. november 2024.   
 



4. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 23 (2023-
2025), 24. november 2024.   

5. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 24 (2023-
2025), 28. november 2024. 

6. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 25 (2023-
2025), 2. desember 2024.  

7. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 26 (2023-
2025), 7. og 8. desember 2024. 

8. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 4. desember 2024 
til orientering.  

 
Sak 201: Oppfølging av sak 17.4 og 18.5 fra Idrettstinget 2023 –idrettslag 
med medlemstall og omsetning under nivåer definert av idrettsstyret 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, orienterte videre. 
 
Bakgrunnen for saken er vedtakene fra idrettstinget i 2023 i sakene 17.4 og 
18.5. 
 
Prøveordningen med forenklet lovnorm for idrettslag opphørte 31.12.2023. 
Idrettstinget 2023 vedtok i stedet at alle idrettslag med medlemstall og 
omsetning under en bestemt terskel, skal unntas fra visse krav. Fra 01.01.24 er 
det derfor kun én lovnorm som har gjeldt for alle idrettslag, men med ulike krav 
til idrettslag avhengig av idrettslagets medlemstall og omsetning.  
 
For 2024 har terskelen vært følgende:  

• færre enn 100 medlemmer, og  
• lavere enn kr 300 000 i omsetning. 

 
Denne saken har vørt på høring blant særforbundene og idrettskretsene, og i 
høringen har disse alternativene blitt presentert:  

• Alt 1: Terskel som i dag 
• Alt 2: Omsetning 3G og 100 medlemmer 
• Alt 3: Omsetning 3G og 110 medlemmer 
• Alt 4: Omsetning 3G og 120 medlemmer 

 
I tillegg har det vært mulig å spille inn andre forslag. 
 
Formålet med å etablere terskelen er å bidra til en enklere hverdag for 
idrettslagene. I tingvedtak 18.7 (Forenkling av hverdagen i idrettslagene), 
fremgår det også at «Idretten skal se bredt på forenkling av hverdagen til 
idrettslagene, og gjøre klare prioriteringer slik at forenkling er blant de høyest 



prioriterte sakene i Norges idrettsforbund (NIF), både administrativt og politisk i 
tingperioden».   
 
Det bør derfor være et mål for NIF å bidra til å støtte opp under slike tiltak og 
heve terskelen, også mht. medlemstall.   
 
Idrettsstyret sluttet seg til generalsekretærens anbefaling om å sette ny terskel 
tilsvarende alternativ 4.    
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok følgende terskel i lovnorm for idrettslag for 2025, jf. 
idrettstinget 2023 sak 17.4 og 18.5:  
- medlemstall på 120, og 
- omsetning på 3 ganger grunnbeløpet i Folketrygden. 
 
 
Sak 202: NIFs lov §§ 2-4 til 2-8 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, orienterte videre. 
 
NIFs lovutvalg har i tingperioden avgitt to uttalelser der det anbefales at NIF 
vurderer en revisjon av enkelte bestemmelser i NIFs lov. Dette gjelder: 

• § 2-8 – sportslige beslutninger 
• §§ 2-4 til 2-7 mht. konsekvenser av valg/oppnevning i strid med 

bestemmelsene 
 
Videre er erfaringer fra idrettstinget at det fremmes lovendringsforslag som 
ikke hensyntar helheten, og at regelverket over tid blir inkonsistent og 
komplisert.  
 
Det er derfor generalsekretærens anbefaling at NIFs lov §§ 2-4 til 2-8 bør 
revideres, og at det i så måte er hensiktsmessig med en helhetlig gjennomgang 
og god forankring i organisasjonen før endringsforslag fremmes til idrettstinget. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren om å igangsette en gjennomgang av NIFs 
lov §§ 2-4 til 2-8, og komme tilbake til idrettsstyret med en sak etter avsluttet 
gjennomgang som en forberedelse til en mulig lovendringsprosess frem til 
idrettstinget 2027. 
 
 
 
 



Sak 203: Saksbehandling ved varsler mot tillitsvalgte i NIF 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Siri Grønborg Christensen, orienterte videre. 
Idrettsstyret behandlet denne saken i sak 181 i styremøte nr. 22 (2023-2025), 
13. november 2024. 
 
Her ble ulike modeller for varsling mot tillitsvalgte i NIF presentert. Idrettsstyret 
ba da generalsekretæren om å få saken ytterligere belyst, og vedtok å utsette 
endelig vedtak. 
 
Idrettsstyret diskuterte saken, og besluttet at idrettsstyret selv skal være 
ansvarlig for mottak av varsler mot tillitsvalgte i NIF. Det skal oppnevnes tre 
styremedlemmer (og et varamedlem) med myndighet til å foreta det som er 
nødvendig for en forsvarlig behandling av slike saker.  
 
Generalsekretæren vil komme tilbake til idrettsstyret i styremøtet 22. januar 
2025 med forslag til nødvendige beslutninger for gjennomføring av vedtaket i 
saken.   
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret skal være ansvarlig for mottak av varsler om tillitsvalgte som 
er valgt på idrettstinget, og skal oppnevne tre styremedlemmer og et 
varamedlem som gis myndighet til å foreta det som er nødvendig for en 
forsvarlig behandling av sakene. 

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren komme tilbake til styremøtet 22. 
januar 2025 med forslag til nødvendige beslutninger for gjennomføring av 
idrettsstyrets vedtak, herunder ikrafttredelsestidspunkt.   

 
 
Sak 204: Prosess for behandling av innkomne forslag – idrettstinget 2025 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte om, saken. 
 
I forbindelse med idrettstingene, skal idrettsstyret avgi uttalelser til alle 
innkomne forslag, der det fremgår om styret støtter forslaget eller ikke, samt en 
begrunnelse for styrets standpunkt.  
 
Etter at forslagene er kommet inn, vil NIF oversende innkomne 
lovendringsforslag til NIFs lovutvalg, som vil vurdere om forslaget er lovteknisk 
tilfredsstillende. Dersom lovutvalget har merknader, vil lovutvalgets uttalelse bli 
meddelt forslagsstiller. NIF vil i tillegg oversende alle forslag, også 
lovendringsforslag, til NIFs kontrollutvalg. Kontrollutvalget kan avgi en uttalelse 
til forslagene dersom utvalget finner det nødvendig. 
 



Idrettsstyret besluttet i forbindelse med idrettstinget i 2023 at 
administrasjonen, i perioden frem til 10 uker før idrettstinget 2023, skulle gå i 
dialog med utvalgte forslagsstillere. Hensikten med dialogen var […] «… å få 
avklart om det er behov for å gå i en nærmere dialog med forslagsstiller, og hva 
det i så fall er behov for å få avklart. Målet med dialogen er dels å få gjort 
nødvendige avklaringer, slik at generalsekretæren kan foreslå 
gjennomarbeidede og faglig funderte forslag til idrettsstyrets uttalelser til de 
innkomne forslagene til idrettstinget, og dels å gi tilbakemelding til 
forslagsstiller for å bidra til mer presise vedtak …» (ref. sak nr. 207 i styremøte 
nr. 21 (2021-2023). 
 
Erfaringene fra denne prosessen, er at administrasjonen opplevde den som 
krevende. Dette skyldes blant annet at det ikke forelå noe konkret mandat som 
administrasjonen kunne vise til, og at det i flere møter ikke bare deltok 
administrativt ansatte i særforbund og idrettskretser, men også 
styremedlemmer. Dialogprosessen sett utenfra kunne derfor fremstå som noe 
vilkårlig.    
 
Idrettsstyret ønsker derfor at det ikke gjennomføres en liknende dialogprosess 
før idrettstinget 2025. Forslagstillerne vil uansett få en tilbakemelding fra NIFs 
lovutvalg på ev. lovendringsforslag, og fra NIFs kontrollutvalg. Forslagsstillere 
vil også kunne henvende seg til NIFs administrasjon for veiledning til å utforme 
forslag til idrettstinget i forkant av forslagsfristen 23. januar 2024.   
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren om å oversende innkomne forslag til NIFs 
lovutvalg og NIFs kontrollutvalg, og formidle eventuelle uttalelser fra utvalgene 
til forslagsstillerne, samt komme tilbake til idrettsstyret med innstilling til 
idrettsstyrets uttalelse til forslagene etter 14. mars 2025.  
 
 
Sak 205: Idrettens digitalstrategi 2025-2028 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte om, saken. 
 
Forslag til Idrettens digitalstrategi ble presentert for idrettsstyret i sak 153 b) i 
idrettsstyrets møte nr. 18 (2023-2025), 20. og 21. august 2024. Den ble 
deretter presentert på NIFs ledersamling den 14. november 2024.   
 
Strategien ble i etterkant sendt ut i organisasjonen, og det ble gjennomført fire 
innspillsmøter, i tillegg til at strategien var tema på et Generalsekretærforum 
den 3. desember 2024. Innen fristen, 3. desember 2024, mottok NIF to 
skriftlige innspill. 
 
Innspillene som har kommet i prosessen kan oppsummeres slik: 



• Stor oppslutning om de store linjene og mye bra gjøres, men vi trenger 
mer fart. 

• Mer brukerdrevet utvikling ønskes. 
• Må holde organisasjonen mer informert og involvert. 
• Viktig med tydelige og transparente prioriteringer. Prioritere det som gir 

mest for flest. 
• Skal være enkel å forstå – med enkelt språk. 

 
Administrasjonen har startet arbeidet med å operasjonalisere strategien, der 
utvikling for 2025 vil ha fokus på Minidrett og medlemsreisen. Utgangspunktet 
er at «Det skal være enkelt å bli, og forbli, medlem i norsk idrett». 
 
Idrettsstyret sluttet seg til den presenterte strategien. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok Idrettens digitalstrategi 2025-2028.  
 
 
Sak 206: Oppfølging av vedtak fra idrettstinget 2023 - Tiltak mot 
økonomiske barrierer 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Seniorrådgiver Håvard B. Øvregård orienterte videre. 
 
I sak 18.19 vedtok idrettstinget 2023 følgende: 

• Idrettsstyret bes, på fritt grunnlag, utarbeide en nasjonal tiltaksplan mot 
økonomiske barrierer. Planen skal legges frem for diskusjon på 
Ledermøtet i 2024, og fremmes for vedtak til Idrettstinget i 2025.  

• Det skal så raskt som mulig iverksettes en oppdatert kartlegging av de 
største kostnadsdriverne i norsk idrett.   

• Idrettsstyret bes å sikre at idretten er for alle, og er en arena for 
inkludering og forebygging av utenforskap pga. de økonomiske barrierer.  

 
Kartleggingen ble gjennomført våren 2024. Rapporten og et tidlig utkast til en 
nasjonal tiltaksplan ble fremlagt for diskusjon under NIFs ledermøte 2024. 
Under NIFs ledersamling 14. november 2024 ble status og muligheter 
presentert og diskutert.   
 
I henhold til vedtak i sak nr. 147 i styremøte nr. 18, 20.-21. august 2024 (2023-
2025), skal idrettsstyret i styremøtet 19. mars 2025, vedta endelig forslag til 
«Idrettens nasjonale tiltaksplan mot økonomiske barrierer», som skal fremmes 
for idrettstinget 2025.   
 



På bakgrunn av de innspill som fremkom i dette styremøtet vil 
generalsekretæren sende et utkast til nasjonal tiltaksplan på høring i 
organisasjonen medio januar 2025, med høringsfrist fredag 28. februar 2025.   
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok generalsekretærens forslag til videre prosess for 
oppfølging av tingvedtak 18.19, og ba generalsekretæren sende utkast til 
nasjonal tiltaksplan mot økonomiske barrierer ut på høring i organisasjonen 
første kvartal 2025. 
 
 
Sak 207: Transpersoner i idretten 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Seniorrådgiver Håvard B. Øvregård orienterte videre. 
 
I styresak 171, Transpersoner i idretten, i idrettsstyremøte nr. 17 (2021-2023), 
17. november 2022, ble det vedtatt at denne saken burde tas opp igjen innen to 
år.  
 
Som forberedelse til denne oppfølgende saken, har administrasjonen invitert 
Etisk råd og Idrettsmedisinsk etikkutvalg til å komme med innspill. Sistnevnte 
utvalg har bedt NIF innta nye standpunkter knyttet til toppidretten på dette 
saksområdet. For breddeidretten gir både Etisk råd og Idrettsmedisinsk 
etikkutvalg støtte til at vedtaket fra 2022 videreføres. Det foreslås derfor ingen 
egen oppfølging av rammer for breddeidretten.  
 
Generalsekretærens vurdering er at idrettsstyrets vedtak i 2022 har lagt en god 
ramme for videre arbeid med temaet, og har gjort det lettere for både 
organisasjonsledd og enkeltpersoner å forstå tematikken og finne løsninger. 
 
Idrettsstyret ber generalsekretæren forberede en sak i løpet av 2025 om 
rammer for toppidrett. Som del av dette vil anbefalingen fra Idrettsmedisinsk 
etikkutvalg bli videre vurdert. Det er naturlig at både utøvere, gjennom NIFs 
utøverkomité, særforbund og Olympiatoppen blir involvert i forkant av 
idrettsstyrets neste behandling.    
 
Vedtak: 
Idrettsstyret bekreftet tidligere vedtak av 17. november 2022, og ba 
generalsekretæren forberede en sak til idrettsstyret i løpet av 2025 om rammer 
for toppidrett, jf. vedtakspunkt 4 fra vedtak av 17. november 2022. 
 
 



Sak 208: Høringssvar – forslag til endringer i momskompensasjonsordningen 
for frivillige organisasjoner 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
NIFs økonomisjef, Anita Pelsholen, orienterte videre. 
 
Kultur- og likestillingsdepartementet (KUD) sendte ut høringsbrev og 
høringsnotat til denne høringen den 14. oktober 2024. Departementet ønsker å 
bruke innspillene til konkrete endringer i dagens regelverk for 
momskompensasjonsordningen, men har ikke bedt om innspill på finansiering 
eller regelstyring av ordningen.  
 
Generalsekretæren sendte høringsutsendelsen til idrettskretser og særforbund 
med frist for tilbakemelding den 1. desember 2024. Det kom to innspill. Forslag 
til høringssvar fra NIF er sendt til organisasjonen med svarfrist 31. desember 
2024. Innspill fra idrettsstyrets behandling og fra særforbund og idrettskretser 
innarbeides i det endelige høringssvaret. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok generalsekretærens forslag til høringssvar om endringer i 
kompensasjonsordningen for vare- og tjenestemoms for frivillige organisasjoner 
til orientering, og ga generalsekretæren fullmakt til å sluttføre høringssvaret 
etter innspill fra organisasjonen.  
 
 
Sak 209: Ansettelsesprosess – generalsekretær i NIF  
Konstituert generalsekretær, Else-Marthe Sørlie Lybekk, fratrådte styremøtet 
under behandlingen av denne saken. 
 
Idrettspresidenten innledet til, og orienterte om, saken. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok å nedsette foreslåtte ansettelsesutvalg.    
2. Ansettelsesutvalget ble gitt fullmakt til å inngå avtale med best egnet 

rekrutteringsbyrå.   
3. Ansettelsesutvalget ble gitt fullmakt til å kjøre rekrutteringsprosessen 

frem til innstilt kandidat nr. 1. Styret skal forankre og godkjenne 
kravprofilen og holdes ellers løpende orientert om prosessen underveis. 
Innstilt kandidat nr. 1 presenteres for idrettsstyret som deretter foretar 
den endelige ansettelsesbeslutningen. 

 
 
 
 



Sak 210: Tildeling av spillemidler til idrettsorganisasjonen 
Idrettsstyret vurderte habiliteten til styremedlemmene Magnus Nedregotten og 
Mia Larsen Sveberg. Nedregotten og Larsen Sveberg fratrådte styremøtet 
under denne vurderingen. Idrettsstyret fant dem habile til å delta i behandlingen 
av saken. 
 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte om, saken. 
 
Idrettsstyret vedtok i sak 168 i møte nr. 21 (2023-2025) å søke om 963 millioner 
kroner for 2025. NIF fikk tildelt 930 millioner kroner. Dette er en økning på 60 
millioner kroner eller 6,9 prosent sammenlignet med 2024. Tildelingen er 33 
millioner kroner lavere enn omsøkt beløp. Til tross for dette er idrettsstyret godt 
fornøyd med tildelingen og mener den legger et godt grunnlag for 2025. 
 
Økningen fra 2024-tildelingen på 60 millioner kroner, vil bli fordelt slik: 

• Pris- og lønnskompensasjon til alle på 3,8 prosent – 33 millioner kroner. 
• Prioriterte satsingsområder, 27 millioner kroner, skal gå til å: 

- Styrke kompetansearbeidet 
- Å forenkle og effektivisere idrettslagenes hverdag 
- Styrke anleggsarbeidet i særforbund 
- Styrke toppidrettssatsingen 

 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret besluttet å kompensere organisasjonen for forventet lønns- 
og prisstigning i 2025 og øke alle poster med 3,8 prosent sammenlignet 
med 2024. Dette utgjør 33 millioner kroner mer enn fjorårets tildeling og 
totalt 903 millioner kroner. Spillemidlene inkludert lønns- og 
priskompensasjon fordeles på følgende måte:   

Post 1: 173,4 millioner kroner  
Post 2: 338,8 millioner kroner 
Post 3: 198,3 millioner kroner 
Post 4: 192,5 millioner kroner  
 

2. Idrettsstyret besluttet å benytte den resterende potten på 27 millioner 
kroner til å styrke prioriterte satsinger i forskjellige organisasjonsledd 
som beskrevet i spillemiddelsøknaden. Satsingsmidlene fordeles i 
poststrukturen på følgende måte:   

Post 1: 7,0 millioner kroner 
Post 2: 14, 0 millioner kroner 
Post 3: 0,0 millioner kroner 
Post 4: 6,0 millioner kroner 

 
3. Idrettsstyret besluttet samlet sett å fordele de 930 millionene på postene 

slik: 



Post 1: 180,4 millioner kroner 
Post 2: 352,8 millioner kroner 
Post 3: 198,3 millioner kroner 
Post 4: 198,5 millioner kroner 

  
 Tildelte midler skal benyttes i tråd med føringene i tildelingsbrevet.  
 
 
Sak 211: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
Leder av NIFs internasjonale avdeling, Rune Arctander, orienterte 
idrettsstyret om NIFs deltakelse på ENGSOs årlige «European Sport 
Platform». 
 
Videre ble idrettsstyret orientert om NIFs møte med UDs aspirantkorps 
den 26. november 2024, hvor hovedtemaet var forholdet mellom 
internasjonal idrettspolitikk og norsk utenrikspolitikk. 
 
Det ble også gitt en orientering om frokostmøtet for særforbund om 
seneste utviklingen innen E-sport den 2. desember 2024, om 
samarbeidet mellom NIF, Norges Fotballforbund og Norad, og om NIFs 
rolle i IOCs Safeguarding Hub i Zambia. 
 
Idrettsstyremedlem og styremedlem i IOC, Kristin Kloster, orienterte fra 
styremøtet i IOC i begynnelsen av desember 2024, om det forestående 
IOC-presidentvalget i mars 2025, om status i olympisk boksing, og om 
situasjonen i det internasjonale antidoping-arbeidet. 

 
b) Status - Krafttak for mangfold  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med Krafttak 
for mangfold, knyttet til: 

• Pilotprosjektene 
• Indikatorer 
• Støtte til særforbund 
• Omvendt mentorprogram 
• Rasisme, diskriminering og hets 
• Erfaringskonferansen 28. januar 2025 

 
c) Status – Bærekraft  

Leder breddeidrett, organisasjon og utvikling i NIF, Dagfrid Forberg, 
orienterte i saken. 
 
Idrettsstyret fikk en statusoppdatering fra arbeidet i T2/3 2024 vedr. 
NIFs bærekraftsarbeid relatert til følgende: 



• Ny nettløsning etter kartlegging av gassvarmede fotballbaner 
• Blyforurensing 
• Gummigranulat 
• Idrettens miljøfond – deler ut nye midler til klima- og 

miljøprosjekter 
• Grøntlag.no vil øke kompetansen i klima- og miljøarbeidet 
• NIF bærekraftsamling 28. november 2024 
• EOC-seminar i Budva, Montenegro 
• NIF tilstede på Zerokonferansen med Energismarte idrettsanlegg 

 
Idrettsstyret understreket betydningen av at idrettens bærekraftsarbeid 
kan gi kommersielle muligheter og gevinster – noe som er hensyntatt i 
NIFs nye kommersielle strategi. 
 

d) Indikatorer for oppfølging av Idretten vil! 2023-2027 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om de overordnede indikatorene 
som følger Idretten vil! 2023-2027. 
 
Veldig mye går i positiv retning, men det er verdt å merke seg at 
anleggsdekningen ikke er i henhold til ønsket utvikling. 

 
e) Styreinitierte saker til idrettstinget 2025  

Generalsekretæren innledet til saken.  
 
Leder breddeidrett, organisasjon og utvikling i NIF, Dagfrid Forberg, 
orienterte i saken. 
 
Når det gjelder lisenser som økonomisk barriere for ungdom i idrett, så vil 
det bli fremlagt en egen orienteringsak i styremøtet 22. januar 2025.  

 
I spørsmålet om NIFs lov § 2-11 (Regnskaps- og revisjonsplikt mv), så ble 
det fremlagt et konkret forslag til endring i lovteksten. Dette er et 
lovendringsforslag som må behandles på idrettstinget i 2025.  

f) Status i arbeidet til Lillehammer Olympic Legacy Sports Center  
Leder av NIFs internasjonale avdeling, Rune Arctander, innledet til saken. 
 
Daglig leder i Lillehammer Olympic Legacy Sports Center, Per Erik 
Mæhlum, orienterte videre. 
 
I orienteringen ble sentrets betydning opp mot internasjonal strategi, det 
internasjonale nettverket senteret bidrar til, oppnådde resultater, samt en 
status på økonomi og planer i senteret fremover fremlagt. 
 



g) Henvendelser fra Viken IK om etablering av arbeidsgruppe - regelverk 
rundt offentlige tilskuddsordninger    
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om generalsekretærens 
oppfølging av henvendelsen fra Viken av 17. september 2024, hvor det 
ble presentert et ønske om at idrettsstyret oppretter en arbeidsgruppe 
med representanter fra alle idrettens organisasjonsledd, samt Frivillighet 
Norge.  
Generalsekretæren anser det ikke nødvendig, eller hensiktsmessig, at 
det på det nåværende tidspunkt skal opprettes en arbeidsgruppe, og har 
meddelt dette i møte med idrettskretsen. 
 

h) Idrettsgalla 2025 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering knyttet til gjennomføringen av 
Idrettsgallaen i Trondheim 3.-5. januar 2025. 
 

i) Evaluering av ledersamlingen 2024 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om resultatene av evalueringen 
av NIFs ledersamling, 14. november 2024 på Meet Ullevaal. NIF mottok 
45 tilbakemeldinger i forbindelse med denne evalueringen. 
 
På spørsmålet om den totale opplevelsen av samlingen, ble det gitt en 
gjennomsnittlig vurdering på 3,47 (skala 1-5). Basert på 
tilbakemeldingene, kan blant annet følgende tiltak vurderes: 

• Økt interaktivitet gjennom å legge til rette for mer deltakelse og 
diskusjon. 

• Bedre balanse mellom faglig innhold og sosialt samvær. 

 

212: Eventuelt 
Det forelå ingen saker til behandling under «Eventuelt».  

 
 
 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 18. desember 
2024. 
 
Neste ordinære styremøte er 22. januar 2024. 
 

 

 

 


